
PROTOKOLL NORGES KLATREFORBUNDS

TING

16.-17. april 2016

Thon Hotel Rosenkrantz Bergen

Åpning av klatretinget 2016
a) Åpning ved president Stein Tronstad

b) Hilsen til klatretinget ved medlem av idrettsstyret, Vibecke Sørensen

Sak 1 Godkjenne de fremmøte delegater
Vedtak: Delegater godkjent

Til forretningsorden; styrets 1. og 2. varamedlem skal ikke ha stemmerett, men kun talerett.

Sak 2 Godkjenne innkalling, saksliste og

forretningsorden
Vedtak: Innkalling godkjent, saksliste godkjent, forretningsorden godkjent.

Sak 3 Valg av ordstyrer, sekretær, redaksjonskomite,

og to representanter til å undertegne protokoll
Forslag til ordstyrere: Lars C. Stendal og Bjørg Liljedal

Vedtak: Enstemmig valgt

Forslag til sekretær: Eli Birkeland

Vedtak: Enstemmig valgt

Forslag til redaksjonskomite: Hanna Bugge, Eirik B. Olsen og Harald Kleven
Vedtak: Enstemmig valgt

Forslag til to representanter til å undertegne protokoll: Andre Nordstokke og Kari Husbyaune
Vedtak: Enstemmig valgt



Sak 4 Styrets rapport for tingperioden 2014-2016
Rapporten ble presentert av Stein Tronstad.

Vedtak: Tinget tar årsrapporten til etterretning.

Disse hadde ordet i saken: Nr. 1 Stein Tronstad, Nr. 28 Ove R. Jensen, Nr. 3 Odd Magne Øgreid, Nr.
49 Nikolai Kolstad, Nr. 35 Sigmund Tronvoll.

Sak 5 Revidert regnskap for 2014 og 2015
Regnskapene ble presentert av Kari Vanebo.

Vedtak: Regnskap 2014 er godkjent.
Vedtak: Regnskap 2015 er godkjent.

Disse hadde ordet i saken; Nr. 32 Eirik B. Olsen, Nr 14. Hans Petter Wollebæk, Nr. 1 Stein
Tronstad, Nr. 46 Kari Vanebo

Sak 6 Innmeldte saker

Sak 6.1 Strategi, klatrefører

Styrets saksframlegg ble presentert av Siw Ørnhaug.

Styrets innstilling til vedtak:

For perioden 2016-2018 skal det arbeides med følgende strategi knyttet til klatreførere:

1. Utarbeide en oversikt på de nye nettsidene over hvilke klatreførere for Norge som er
tilgjengelige.

2. Opprette et fond hvorfra klubbene kan søke om midler til utvikling av førere.
3. Utarbeide en veiledning knyttet til alle sidene av å utarbeide en klatrefører.

Vedtak: Innstillingen enstemmig vedtatt

Disse hadde ordet i saken: Nr 8 Siw Ørnhaug, Nr 32 Eirik B. Olsen, Nr 1 Stein Tronstad, Nr 15 Ole
Norland.

Sak 6.2 Innføring av obligatorisk lisens/forsikring

Styrets saksframlegg ble presentert av Stein Tronstad.

Styrets innstilling til vedtak:



Styret anbefaler tinget å innføre obligatorisk grunnlisens for alle medlemmer over 13 år,

gjeldende fra juni 2016.

Vedtak: Styrets forslag falt med 23 mot 8 stemmer.

Nytt forslag fra Andøy Klatreklubb; Innføre frivillig grunnlisens for alle aktive medlemmer over

13 år, gjeldende fra 1.1 2017.

Vedtak: Forslaget falt mot 1 stemme.

Disse hadde ordet i saken: Nr 1 Stein Tronstad, Nr 32 Eirik B. Olsen, Nr 15 Ole Norland, Nr 11

Kjetil Ellingsen, Nr 46 Kari Vanebo, Nr 5 Ole Morten Olsen, Nr 38 Kjell R. Strøm, Nr 17 Geir-

Martin Sømme, Nr 16 Jarle Birkeli, Nr 35 Sigmund Tronvoll, Nr 10 Stian V. Mathisen

Sak 6.3 Lovendring og fullmakt til oppdatering av lover

Styrets saksframlegg ble presentert av Ole Morten Olsen.

Styrets innstilling til vedtak:

a) NKFs formålsparagraf i loven oppdateres til å lyde:

§ 1 Formål

(1) Klatreforbundets formål er å fremme klatresporten i Norge, og representere
idretten internasjonalt. NKF skal virke for en sikker og naturvennlig utvikling av

sporten.

(2) Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig
aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og

ærlighet.

b) Styret gis fullmakt til å oppdatere NKFs lover ved endringer av NIFs lovnorm for
særforbund. Slike endringer presenteres på første klatreting etter at endringene
er vedtatt.

Vedtak: Innstillingen enstemmig vedtatt.

Disse hadde ordet i saken: Nr. 5 Ole Morten Olsen

Sak 6.4 Eventuell ny søknad om nytt WC- eller EYC-arrangement

Styrets saksframlegg ble presentert av Caroline Bøe og Rune Hjelsvold.

Styrets innstilling til vedtak:
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1. NKF skal ikke ta initiativ til å søke om et nytt internasjonalt mesterskap i tingperioden

2016-2018. Spørsmålet vurderes på nytt på klatretinget i 2018.

Vedtak: Innstillingen ble vedtatt med 22 mot 8 stemmer.

Disse hadde ordet i saken: Nr 7 Caroline Bøe, Nr 9 Rune Hjelsvold, Nr 14 Hans Petter Wollebæk,
Nr 38 Kjell R. Strøm, Nr 32 Eirik B. Olsen, Nr 1 Stein Tronstad, Nr 45 Ole Karsten Birkeland.

Sak 7 Medlemskontingent
Styrets saksframlegg ble presentert av Stein Tronstad.

Styrets innstilling til vedtak:

Tinget vedtar nye satser for klubbens medlemskontingent til Norges Klatreforbund å være:

0-50 medlemmer kr 1500,-

51-100 medlemmer kr 2000,-

101-200 medlemmer kr 4000,-

201> kr 6000,-

Ordningen gjelder fra dags dato og vil ligge til grunn for fakturering i 2016.

Nytt forslag fra redaksjonskomiteen: Basert på idrettsregistreringen betaler klatreklubbene
kontingent på bakgrunn av hodepris og medlemstallet. 20,- per medlem, med virkning fra
idrettsregistreringen 2017.

For styrets forslag: 6 stemte for

For redaksjonskomiteen forslag: 25 stemmer stemte for dette forslaget

Vedtak: Redaksjonskomiteens forslag vedtatt med 25 stemmer. Ny ordning vil være gjeldende fra
idrettsregistreringen 2017.

Disse hadde ordet i saken: Nr 1, Stein Tronstad, Nr 37 Marko Andesilic, Nr 11, Kjetil Ellingsen, Nr
17 Geir-Martin H. Sømme, Nr 29 Kari Husbyaune, Nr 10 Stian Mathisen, Nr 46 Kari Vanebo, Nr
15 Ole Norland, Nr. 31 Hanna Bugge, Nr 32 Eirik B. Olsen, Nr 26 Andre Nordstokke, Nr 35
Sigmund Tronvoll,



Sak 8 Strategiplan og budsjett for kommende

tingperiode (2016-2018)

Del 1. Visjon og verdier

Tekstforslaget ble lagt fram av Stein Tronstad.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Disse hadde ordet i saken: Nr 15. Ole Norland, Nr. 32 Eirik B. Olsen, Nr. 28 Ove R. Jensen, Nr. 31

Hanna Bugge, Nr. 1 Stein Tronstad, Nr. 14 Hans Petter Wollebæk, Nr. 22 Lars S. Tiihonen, Nr. 3

Odd Magne Øgreid, Nr. 10. Stian V. Mathisen, Nr. 46 Kari Vanebo, Nr. 28 Ove R. Jensen, Nr. 13

Christoffer Gundersen, Nr. 6 Marianne Norland.

Del 2. Hovedmål

Tekstforslaget ble lagt fram av Stein Tronstad.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Del 3. Resultatmål og arbeidsmål for aktivitetsområdene

Underkapittel 1 Organisasjonsutvikling
Nytt forslag fra redaksjonskomiteen: Norges Klatreforbund skal i samarbeid med klatreklubbene
utrede 1) behovet og 2) konsekvenser for et idrettspolitisk og/eller administrativt organ på
regionalt nivå, slik at dette kan behandles på neste klatreting.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Styret trakk derfor sitt kulepunkt «det gjennomføres et pilotprosjekt med ansatt
regionkoordinator i minst en region, der prosjektet evalueres før neste klatreting som grunnlag
for å utforme en langsiktig regionsatsing».

Disse hadde ordet i saken; Nr. 9 Rune Hjelsvold, Nr. 1 Stein Tronstad, Nr. 5 Ole Morten Olsen, Nr.
13. Christoffer Gundersen, Nr. 10 Stian Mathisen, Nr. 4 Jonny Grundeland, Nr. 32 Eirik B. Olsen,
Nr. 3 Odd Magne Øgreid, Nr. 2, Karianne Kvernvik

Underkapittel 2 Breddeutvikling

Tekstforslaget ble lagt fram av Marianne Norland og Jonny Grundeland.

Disse hadde ordet i saken; Nr. 24 Marie Sunde, Nr. 17 Geir-Martin Sømme, Nr. 18 Mona Unosen,
Nr. 15 Ole Norland, Nr. 31 Hanna Bugge, Nr. 18 Ove Jensen

Punkt breddeutvikling, tiltak 4: «NKF skal stimulere til økt interesse for uteklatring»



Forslag fra Hanna Bugge, Oslo KK; Det skal utarbeides en enkel arrangementsmal som ivaretar

produktkon trollovens bestemmelser om utendørs arrangementer.

Vedtak: Forslaget enstemmig vedtatt.

Underkapittel 3 Kompetanseutvikling

Tekstforslaget ble lagt fram av Karianne F. Kvernvik.

Disse hadde ordet i saken; Nr. 17 Geir-Martin Sømme, Nr. 47 Lars Ole Gudevang, Nr. 1 Stein

Tronstad, Nr. 9 Rune Hjelsvold, Nr. 5 Ole Morten Olsen

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Underkapittel 4 Konkurranseklatring

Tekstforslaget ble lagt fram av Caroline Bøe.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Underkapittel 5 Sikkerhet

Tekstforslaget ble lagt fram av Odd Magne Øgreid.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Oppfølgingsoppgave til styret: Forslag fra delegat nr. 22 der er at det burde bli mer fokus på
sikkerheten innenfor generell klatring for å unngå å krasje i hverandre når man klatrer.

Disse hadde ordet i saken; Nr. 22, Lars S. Tiihonen

Underkapittel 6 Anleggsutvikling

Tekstforslaget ble lagt fram av Ole Morten Olsen.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Langtidsbudsjett 2016
Langtidsbudsjettet ble lagt fram av Kari Vanebo.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Disse hadde ordet i saken: Nr. 46 Kari Vanebo, Nr. 14, Hans Petter Wollebæk, Nr. 15 Ole Norland

Sak 9 Tilsette revisor til å revidere NKFs regnskap
Vedtak: Enstemmig godkjent.



Åpen post
Disse hadde ordet i saken; Nr 26. Andre Nordstokke, Nr. 15 Ole Norland, Nr. Geir-Martin Sømme,

Nr. 8 Siw Ørnhaug, Nr. 1 Stein Tronstad, Nr. 3 Odd Magne Øgreid, Nr. 37 Marko Andesilic, Nr. 7

Caroline Bøe, Nr. 24 Marie Sunde, Nr. 32 Eirik B. Olsen, Nr. 47 Lars Ole Gudevang, Nr. 38. Kjell R.

Strøm, Nr. 31 Hanna Bugge, Nr 11 Kjetil Ellingsen, Vibecke Sørensen

Apen post var satt av i programmet for å gi de frammøtte delegatene anledning til å ta opp saker

av felles interesse og til å gi åpne innspill til det nye styret. Innspillene berørte blant annet

følgende tema:

• På spørsmål fra salen: Norsk idrett er ikke underlagt offentlighetsloven eller lov om
offentlige anskaffelser, men blir oppfordret til å vise åpenhet.

• Flere klubber strever med å skaffe folk med tilstrekkelige kvalifikasjoner til å kunne lede
enkle arrangementer utendørs, inkludert uteklatring for barn og unge. En enklere
kvalifiseringsveg fra klatreleder inne til "klatreleder ute" og forsert utdanning av
klatreinstruktør sport ble nevnt som mulige løsninger. Mangel på trenere og instruktører
på nivå 2 som kan stå for utdanningen ble også nevnt som en utfordring.

• Internettsidene til NKF bør kunne gi en bedre oversikt over aktiviteten i klubbene, særlig
om all breddeaktiviteten som ellers er mindre synlig enn konkurranseidretten. Det er
også ønsker om en oversikt over medlemsantall og klubber.

• Kan nye klatring.no koples til Min idrett for å gi utvidet funksjonalitet i form av
arrangementsoversikter, påmeldingssystemer m.m.?

• Flere uttrykte ønsker om forbedret funksjonalitet på brattkompteanse.no, blant annet
tilgang til veiledningshefter om topptaukort og ledkort, tilgang til geografisk oversikt
over kvalifiserte instruktører og trenere, oversikt over sikringskortinnehavere sortert
etter dato for avlagt prøve, samt api for tilknytting til lokal inngangskontroll.

Sak 10 Valg

Valgkomiteens leder og nestleder la fram følgende innstilling til nytt styre:

President: Stein Tronstad, Tromsø Klatreklubb
Visepresident: Karianne F. Kvernvik, Alta Klatreklubb
Styremedlem: Caroline Bøe, Bergen Klatreklubb
Styremedlem: Jonny Grundeland, Mandal og Lindesnes Klatreklubb
Styremedlem: Marianne Norland, Uburhedlaren Klatreklubb
Styremedlem: Ole Morten Olsen, Tromsø Klatreklubb
Styremedlem: Odd Magne Øgreid, Bergen Klatreklubb
1. varamedlem: Siw Ørnhaug, Christianssand Klatreklubb
2. varamedlem: Rune Hjelsvold, Gjøvik Klatreklubb

Vedtak:

1. Valg av president

Stein Tronstad enstemmig valgt.



2. Valg av visepresident

Karianne F. Kvernvik enstemmig valgt

3. Valg av styremedlemmer

Caroline BØe, Jonny Grundeland, Marianne Norland, Ole Morten Olsen og Odd Magne Øgreid

enstemmig valgt.

4. Valg av varamedlemmer til styret

Siw Ørnhaug og Rune Hjelsvold enstemmig valgt.

Styrets forslag til ny valgkomite
Leder Arve Stavø
Nestleder Tove Kallevåg-Albrektsen

Anne Marthe Limstrand

1. vara

2. vara

Eirik Birkelund Olsen
Hanna Bugge

Vedtak: Ny valgkomite med varamedlemmer enstemmig valgt.

Styrets forslag til ny kontrollkomite

Leder: Linett Eriksen Birkeland, Christianssand klatreklubb
Medlem: Erik Faugstad, Bergen Klatreklubb
Vara: Siri Drageset, Klatreklubben Rana

Vedtak: Ny kontrollkomite med varamedlem enstemmig valgt.
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